

價單 Price List

第一部份：基本資料 Part 1 : Basic Information

發展項目名稱 Name of Development	映居 foto+	期數 (如有) Phase No. (if any)	--
發展項目位置 Location of Development	九龍大角咀埃華街3號 (此臨時門牌號數有待發展項目建成時確認) No. 3 Ivy Street, Tai Kok Tsui, Kowloon (the provisional street number is subject to confirmation when the Development is completed)		
發展項目(或期數)中的住宅物業的總數 The total number of residential properties in the development (or phase of the development)	122		

印製日期 Date of Printing	價單編號 Number of Price List
21 March 2026	2

修改價單 (如有) Revision to Price List (if any)

修改日期 Date of Revision	經修改的價單編號 Numbering of Revised Price List	如物業價錢經修改，請以「✓」標示 Please use "✓" to indicate changes to prices of residential properties
		價錢 Price
13 August 2026	2A	—

第二部份：面積及售價資料 Part 2: Information on Area and Price

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	12	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,893,000	244,835 (22,746)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	12	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,601,500	237,021 (22,033)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	12	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,461,500	237,605 (22,075)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	12	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,484,400	237,675 (22,078)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	12	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,310,000	229,521 (21,312)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	12	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,627,900	237,896 (22,110)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	17	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,393,400	260,357 (24,188)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	17	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,163,900	254,557 (23,663)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	17	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,818,400	248,970 (23,131)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	17	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,842,500	249,047 (23,134)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	17	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,658,900	240,475 (22,329)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	17	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,913,700	246,810 (22,938)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	18	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,659,900	268,624 (24,956)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	18	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,318,900	259,390 (24,113)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	18	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,967,700	253,724 (23,573)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	18	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,990,900	253,760 (23,572)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	18	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,804,300	245,041 (22,753)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	18	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,063,900	251,494 (23,374)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,729,400	270,780 (25,157)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,489,400	264,706 (24,607)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,117,200	258,485 (24,015)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,141,800	258,552 (24,017)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	7,952,200	249,684 (23,184)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	19	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,216,700	256,259 (23,817)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	20	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,851,100	274,555 (25,507)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	20	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,608,800	268,429 (24,953)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	20	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,190,900	260,832 (24,233)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	20	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,214,400	260,857 (24,231)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	20	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,023,600	251,926 (23,392)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	20	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,290,400	258,558 (24,030)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	21	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,961,100	277,967 (25,824)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	21	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,715,300	271,750 (25,262)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	21	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,264,700	263,182 (24,452)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	21	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,288,100	263,198 (24,449)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	21	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,095,000	254,168 (23,601)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	21	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,364,200	260,860 (24,244)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	22	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,040,700	280,436 (26,054)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	22	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,793,700	274,195 (25,489)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	22	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,338,400	265,529 (24,670)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	22	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,363,000	265,576 (24,670)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方米呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	22	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,167,500	256,444 (23,812)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	22	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,439,100	263,195 (24,461)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,122,600	282,977 (26,290)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,872,100	276,639 (25,716)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,413,300	267,914 (24,891)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,437,900	267,955 (24,891)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,241,300	258,762 (24,027)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	23	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,515,200	265,569 (24,682)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方米呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	25	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,204,600	285,520 (26,526)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	25	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,951,700	279,121 (25,947)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	25	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,488,200	270,299 (25,113)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	25	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,514,000	270,372 (25,115)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	25	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,315,000	261,076 (24,242)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	25	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,592,400	267,977 (24,906)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	26	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,286,500	288,061 (26,762)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	26	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,032,500	281,641 (26,181)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方米呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	26	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,565,500	272,761 (25,342)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	26	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,590,100	272,788 (25,340)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	26	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,389,900	263,427 (24,460)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	26	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,668,500	270,350 (25,126)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	27	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,370,800	290,676 (27,005)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	27	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,113,300	284,160 (26,415)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	27	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,641,600	275,184 (25,567)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	27	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,667,300	275,240 (25,567)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

物業的描述 Description of Residential Property			實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎) Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	售價 (元) Price (\$)	實用面積 每平方米呎售價 元，每平方米 (元，每平方呎) Unit Rate of Saleable Area \$ per sq. metre (\$ per sq. ft.)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 平方米 (平方呎) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Unit				空調機房 Air- conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
映居 foto+	27	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,466,000	265,817 (24,682)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	27	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,746,900	272,795 (25,353)	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--
映居 foto+	28	A	32.238 (347) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	10,100,000	313,295 (29,107)	--	--	--	--	--	--	22.052 (237)	--	--	--
映居 foto+	28	B	32.071 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,762,900	304,415 (28,298)	--	--	--	--	--	--	19.836 (214)	--	--	--
映居 foto+	28	C	31.403 (338) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,302,900	296,242 (27,523)	--	--	--	--	--	--	20.962 (226)	--	--	--
映居 foto+	28	D	31.490 (339) 露台 Balcony: 2.004(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,352,000	296,983 (27,587)	--	--	--	--	--	--	21.811 (235)	--	--	--
映居 foto+	28	E	31.849 (343) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	8,979,800	281,949 (26,180)	--	--	--	--	--	--	16.451 (177)	--	--	--
映居 foto+	28	F	32.064 (345) 露台 Balcony: 2.001(22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	9,349,700	291,595 (27,101)	--	--	--	--	--	--	19.070 (205)	--	--	--

- (1) 準買家應參閱該發展項目的售樓說明書，以了解該項目的資料。
Prospective purchasers are advised to refer to the sales brochure for the development for information on the development.

- (2) 根據《一手住宅物業銷售條例》第 52(1)條及第 53(2)及(3)條，-
According to sections 52(1) and 53(2) and (3) of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance,-

第 52(1)條 / Section 52(1)

在某人就指明住宅物業與擁有人訂立臨時買賣合約時，該人須向擁有人支付售價的 5%的臨時訂金。

A preliminary deposit of 5% of the purchase price is payable by a person to the owner on entering into a preliminary agreement for sale and purchase in respect of the specified residential property with the owner.

第 53(2)條 / Section 53(2)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約，並於該日期後的 5 個工作日內，就有關住宅物業簽立買賣合約，則擁有人必須在該日期後的 8 個工作日內，簽立該買賣合約。

If a person executes an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase, the owner must execute the agreement for sale and purchase within 8 working days after that date.

第 53(3) 條 / Section 53(3)

如某人於某日期訂立臨時買賣合約，但沒有於該日期後的 5 個工作日內，就有關住宅物業簽立買賣合約，則 – (i) 該臨時合約即告終止; (ii) 有關的臨時訂金即予沒收; 及 (iii) 擁有人不得就該人沒有簽立買賣合約而針對該人提出進一步申索。

If a person does not execute an agreement for sale and purchase in respect of the residential property within 5 working days after the date on which the person enters into the preliminary agreement for sale and purchase – (i) the preliminary agreement is terminated; (ii) the preliminary deposit is forfeited; and (iii) the owner does not have any further claim against the person for the failure.

- (3) 實用面積及屬該住宅物業其他指明項目的面積是按《一手住宅物業銷售條例》第 8 條及附表二第 2 部的計算得出的。
The saleable area and area of other specified items of the residential property are calculated in accordance with section 8 and Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

- (4) 註：於本第(4)段內，「售價」指本價單第二部份中所列之住宅物業的售價，而「樓價」指臨時買賣合約(「臨時合約」)中訂明的住宅物業的實際價錢。因應相關折扣(如有)按售價計算得出之價目，皆以向下捨入方式換算至百位數作為樓價。買方須為於同一份臨時合約下購買的所有住宅物業選擇相同的付款計畫。

Note: In this paragraph (4), “price” means the price of the residential property set out in Part 2 of this price list, and “purchase price” means the actual purchase price of the residential property set out in the preliminary agreement for sale and purchase (“PASP”). The price obtained after applying the relevant discount(s) (if any) on the Price will be rounded down to the nearest hundred to determine the purchase price. The Purchaser must choose the same payment plan for all the residential properties purchased under the same PASP.

(4)(i) 支付條款 The Terms of Payment

於簽署臨時合約時，買方須繳付相等於樓價的 5%作為臨時訂金。其中港幣\$50,000 作為部份臨時訂金須以銀行本票支付，臨時訂金餘款須以銀行本票及/或支票支付。所有銀行本票及支票必須由香港持牌銀行發出，抬頭必須為「孖士打律師行」。

Purchasers shall pay the preliminary deposit (which is equivalent to 5% of the purchase price) upon signing of the PASP. HK\$50,000 being part of the preliminary deposit shall be paid by cashier order and the remaining balance of the preliminary deposit shall be paid by cashier order and/or cheque. All cashier orders and cheques shall be issued by a licensed bank in Hong Kong and shall be made payable to “Johnson Stokes & Master”.

(A) 建築期付款 Stage Payment (照售價減 2%) (2% discount on the Price)

1. 買方須於簽署臨時合約時繳付相等於樓價 5%之金額作為臨時訂金。買方須於簽署臨時合約後 5 個工作日內簽署正式合約。
The Purchaser(s) shall pay the preliminary deposit equivalent to 5% of the purchase price upon signing of the PASP. The ASP shall be signed by the Purchaser(s) within 5 working days after signing of the PASP.
2. 買方簽署臨時合約後 30 天內須再付樓價 5%作為加付訂金。
5% of the purchase price being further deposit shall be paid by the Purchaser(s) within 30 days after signing of the PASP.
3. 樓價 90%即樓價餘款於賣方就其有能力將有關住宅物業有效地轉讓予買方一事向買方發出書面通知的日期後的 14 天內須由買方付清。
90% of the purchase price being balance of the purchase price shall be paid by the Purchaser(s) within 14 days after the date of the Vendor's written notification to the Purchaser(s) that the Vendor is in a position validly to assign the relevant residential property to the Purchaser(s).

(4)(ii) 售價獲得折扣的基礎 The basis on which any discount on the Price is available

- (a) 見第 4(i) 段。
See paragraph 4(i).
- (b) 大西九南金融生活圈折扣
Great Kowloon Metropolitan Discount

買方可獲 4%售價折扣作為大西九南金融生活圈折扣。
The Purchaser(s) will be offered 4% discount on the Price as the Great Kowloon Metropolitan.

- (c) 兩站三線折扣
Double Convenience Discount

買方可獲 3%售價折扣作為兩站三線折扣。
The Purchaser(s) will be offered 3% discount on the Price as the Double Convenience Discount.

- (d) 一站高鐵站折扣
Highspeed Railway Station Discount

買方可獲 2%售價折扣作為一站高鐵站折扣。
The Purchaser(s) will be offered 2% discount on the Price as the Highspeed Railway Station Discount.

(c) 限時折扣
Time Limited Discount

買方可獲 1%售價折扣作為限時折扣。

The Purchaser(s) will be offered 1% discount on the Price as the Time Limited Discount.

(4)(iii) 可就購買該項目中的指明住宅物業而連帶獲得的任何贈品、財務優惠或利益

Any gift, or any financial advantage or benefit, to be made available in connection with the purchase of a specified residential property in the Development

(a) 見第 4(i) 及(ii)段。
See paragraphs 4(i) and (ii).

(b) 大手客現金回贈優惠
Bulk Purchase Cash Rebate Benefit

大手客現金回贈優惠只是由達創集團有限公司(「如此聘用的人」)提供予買方。而無論在任何情況下，賣方無須因大手客現金回贈優惠所引發的任何事情負上任何責任。

This Bulk Purchase Cash Rebate Benefit is provided by Gain Concept Holdings Limited (the “**Person so Engaged**”) and in no circumstances shall the Vendor be held liable for anything arising from or in connection with the Bulk Purchase Cash Rebate.

如符合以下所有條件，買方可獲「大手客現金回贈」(「現金回贈」)：

A Purchaser shall be entitled to a “Bulk Purchase Cash Rebate” (“**Cash Rebate**”) if all the following conditions have been satisfied:

- (i) 買方及(如適用)連同一位或多於一位的買方的親屬(買方之配偶、父母、子女、兄弟、姊妹、祖父母、外祖父母、孫、孫女、外孫、外孫女、岳丈母、翁姑、女婿、媳婦、伯叔父、舅父、姑母、姨母、姪兒、姪女、外/姨甥、外/姨甥女、姊妹夫、大舅、小舅、大伯、小叔、兄嫂、弟媳、大姨、小姨、大姑及小姑(「**親屬**」)；如買方由多於一名個人組成，則構成買方的其中一人的親屬)同日購買發展項目內多於一個指明住宅物業(無論指明住宅物業是列於本價單內或其他價單內，但不超過十二(12)個指明住宅物業(統稱為「**已購買物業**」)；及 the Purchaser and (if applicable) together with one or more of the Purchaser’s relative(s) (i.e spouse, parent, child, brother, sister, grandparent, grandchild, parent-in-law or child-in-law uncle, aunt, nephew, niece, brother-in-law and sister-in-law of the Purchaser (“**Relative(s)**”); or any Relative(s) of one of individuals constituting the Purchaser in the event that the Purchaser comprises more than one individual) on the same date purchase more than one (1) specified residential property in the Development (whether the specified residential property(ies) are listed in this price list but not more than twelve (12) specified residential properties)(collectively, the “**Purchased Properties**”); and
- (ii) 買方及(如適用)買方親屬於相關買賣合約訂明的付款限期日或之前同時付清所有已購買物業之樓價餘款及在所有方面履行和遵守相關臨時買賣合約(「臨時合約」)及買賣合約內一切的條款及條件(必須嚴格遵行所有時間限制)。
the Purchaser and (if applicable) the Purchaser’s Relative(s) shall settle the full balance of the purchase price of all the Purchased Properties simultaneously on or before the due date as specified in the relevant Agreement(s) for Sale and Purchase (“**ASP**”) and perform and comply with in all respects the terms and conditions of the relevant Preliminary Agreement(s) for Sale and Purchase (“**PASP**”) and the relevant ASPs (in respect of which time shall be of the essence).

現金回贈金額詳列於下表。已購買物業之排序將由如此聘用的人根據相關買賣合約所載之已購買物業之樓價由高至低之順序排列，即最高樓價之物業為第一個已購買物業(不設任何現金回贈)，第二最高樓價之物業為第二個已購買物業，如此類推。

The amount of the Cash Rebate is set out in the table below. The order of the Purchased Properties shall be determined by the Person so Engaged based on the purchase price of the Purchase Properties stated in the relevant ASPs and arranged in descending order, such that the Purchased Property with the highest purchase price shall be the 1st Purchased Property (with no cash rebate), the Purchased Property with the second highest purchase price shall be the 2nd Purchased Property, and so on.

已購買物業之排序 Order of Purchased Property	現金回贈金額 Cash Rebate amount
第二個已購買物業 2 nd Purchased Property	樓價的 1.50% 1.50% of the purchase price
第三個已購買物業 3 rd Purchased Property	樓價的 2.00% 2.00% of the purchase price
第四個或之後的已購買物業(最多至第十二個已購買物業) 4 th or subsequent Purchased Property (up to the 12th Purchased Property)	樓價的 2.25% 2.25% of the purchase price

買方及(如適用)買方親屬必須於付清樓價餘額之日或(如適用)相關買賣合約內訂明的發展項目的預計關鍵日期(以較早者為準)前最少 30 天, 向如此聘用的人申請現金回贈。於核對資料後, 如此聘用的人會將現金回贈直接用於支付部份買方及(如適用)買方親屬依相關買賣合約應付之樓價餘款。

The Purchaser and (if applicable) the Purchaser's Relative(s) shall apply to the Person so Engaged for the Cash Rebate not less than 30 days before the due date of payment of balance of purchase price or (if applicable) the estimated material date for the Development as specified in the relevant ASPs of the Purchased Property (whichever is earlier). Subject to the verification of the information, the Person so Engaged will apply directly the Cash Rebate for part payment of the balance of purchase price payable by the Purchaser and (if applicable) the Purchaser's Relative(s) pursuant to the relevant ASPs.

每個指明住宅物業就現金回贈而言只可被計算一次。

Each specified residential property may only be counted once for the purpose of the Cash Rebate.

現金回贈為買方及(如適用)買方親屬個人所有, 買方及(如適用)買方親屬無權轉讓或轉移現金回贈予任何第三方。無論如此聘用的人是否有支付現金回贈予買方及(如適用)買方親屬, 買方及(如適用)買方親屬仍必須履行和遵守相關臨時合約及相關買賣合約內一切的條款與條件, 並依其條款及條件完成已購買物業之買賣。

The Cash Rebate is personal and exclusive to the Purchaser and (if applicable) the Purchaser's Relative(s) who shall have no right to assign or transfer the Cash Rebate to any third party. Whether or not the Person so Engaged pays the Cash Rebate to the Purchaser and (if applicable) the Purchaser's Relative(s), the Purchaser and (if applicable) the Purchaser's Relative(s) shall still be obliged to perform and comply with all the terms and conditions of the relevant PASPs and the relevant ASPs and to complete the purchase of the Purchased Properties in accordance with the terms and condition contained therein.

如有任何爭議, 如此聘用的人的決定須為最終局及對買方及(如適用)買方親屬具有約束力。

In case of dispute, the decision of the Person so Engaged shall be final and binding on the Purchasers and (if applicable) the Purchaser's Relative(s).

(c) 首 2 年保修優惠

First 2 Year Warranty Offer

首 2 年保修優惠只是由達創集團有限公司(「如此聘用的人」)提供予買方。而無論在任何情況下, 賣方無須因首 2 年保修優惠所引發的任何事情負上任何責任。

This First 2 Year Warranty Offer is provided by Gain Concept Holdings Limited (the “Person so Engaged”) and in no circumstances shall the Vendor be held liable for anything arising from or in connection with the First 2 Year Warranty Offer.

在不減損買方於正式合約下之權利的前提下, 凡住宅物業(但不包括任何位於住宅物業內或連同住宅物業一併出售的花草植物、園藝設計、實產或傢具(如有)或任何該物業之損耗或任何在住宅物業買賣完成後買方所增置、安裝、構建的裝置、裝修物料、設備或實產)有欠妥之處, 而該欠妥之處並非由任何蓄意、錯誤或疏忽或正常損耗造成, 買方可於(a) 臨時合約及正式合約所定之該物業的成交日期起計的 2 年內或 (b) 在閣下簽署該物業轉讓契之日起計的 2 年內 (以較遲者為準)起計 2 年內向如此聘用的人發出書面通知, 如此聘用的人將在收到買方書面通知後在合理地切實可行的範圍內盡快自費作出修補。首 2 年保修優惠以相關交易文件條款及條件為準。

Without prejudice to the Purchaser(s)' rights under the ASP, the Person so Engaged is prepared to at its own cost and as soon as reasonably practicable after receipt of a written notice served by the Purchaser(s) within (a) 2 year from the date of completion of the sale and purchase of the Property as stipulated in the PASP and the ASP, or (b) 2 year from the date of your execution of the Assignment of the Property,

whichever is later, remedy any defects to the residential property (excluding any plants, landscaping, chattels or furniture in or sold with the residential property, any wear and tear of the Property, or any fittings, finishes, appliances or chattels added, installed or built to or at the residential property by the Purchaser after the completion of its sale and purchase of the residential Property) caused otherwise than by vandalism, wrongful act or negligence or normal fair wear and tear. The First 2 Year Warranty Offer is subject to the terms and conditions of the relevant transaction documents.

(d) 「送贈家具優惠」

“Free Furniture Offer”

(只適用於 18 樓 A 單位) 買方將免費獲贈該物業內下列現有之傢俱及物件(『該傢俱』)。賣方或其代表不會就該傢俱作出任何保證、保養或陳述，更不會就其狀況、狀態、品質及性能，及其是否或否會在可運作狀態作出任何保證、保養或陳述。該傢俱將於住宅物業成交日以成交時之狀況連同住宅物業交予買方。任何情況下，買方不得就該傢俱提出任何異議或質詢。為免疑問，第(4)(iii)(c)段所述的首 2 年保修優惠不適用於該傢俱。

(Only applicable to Unit A on 18/F) The Purchaser will be provided with the decoration, furniture and chattels listed below (the "Furniture") free of charge. No warranty, maintenance or representation whatsoever is given by the Vendor or any person on behalf of the Vendor in any respect regarding the Furniture. In particular, no warranty, maintenance or representation whatsoever is given as to the condition, state, quality or fitness of any of the Furniture or as to whether any of the Furniture is or will be in working condition. The Furniture will be delivered to the Purchaser upon completion of the sale and purchase of the Property in such condition as at completion together with the Property. In any event, no objection or requisitions whatsoever shall be raised by the Purchaser in respect of the Furniture. For the avoidance of doubt, the First 2 Year Warranty Offer as set out in paragraph (4)(iii)(c) does not apply to the Furniture.

描述 Description	數量 Quantity	描述 Description	數量 Quantity	描述 Description	數量 Quantity
客廳 / 飯廳 Living Room/ Dining Room					
鞋櫃 Shoe cabinet	1	書架 Bookshelf	1	餐檯 Dining table	1
書籍 Book	1	托盤 Tray	1	餐勺 Spoon	4
砧板 Paddle	1	掛畫 Wall art	2	酒杯 Wine glass	4
餐椅 Dining chairs	4	餐刀 Knife	4	沙發連兩個咕臣 Sofa with two cushion	1
碟 Plate	12	天花燈 Ceiling light	2	電視櫃連飾物櫃 TV cabinet with display cabinet	1
餐叉 Fork	4	相架 Photo frame	1	裝飾品 Decorative object	9
花瓶 Vase	3	咕臣 Cushion	4	窗簾 Curtain	2
窗簾路軌 Curtain Track	1	餐巾 Napkin	4	窗紗 Net curtains	2
浴室 Bathroom					
杯 Cup	2	容器 Container	2	裝飾品 Decorative Object	1
洗手瓶 Soap dispense	1	毛巾 Towel	1		
睡房 Bedroom					
床架連床褥 Bed frame with mattress	1	衣櫃 Wardrobe	1	被連被套 Duvet with duvet cover	1
衣服 Clothes	7	床單 Bed sheet	1	咕臣 Cushion	3
枕頭 Pillow	2	箱 Box	5	掛畫 Wall art	1
毯 Blanket	1	天花燈 Ceiling light	1	窗簾 Curtain	2
窗紗 Net curtains	2	窗簾路軌 Curtain track	1		
書房 Study Room					
垂直組合床連書桌及儲物櫃 Loft Bed with desk and storage cabinet	1	書椅 Study chair	1	相架 Photo frame	1
裝飾品 Decorative object	5	床頭燈 Bedside lamp	1	書籍 Books	2
床單 Bed sheet	1	捲簾 Rolling blind	2	床褥 Mattress	1
枕頭 Pillow	1	咕臣 Cushion	1	被連被套 Duvet with duvet cover	1
毯 Blanket	1	天花燈 Ceiling light	1	衣櫃 Wardrobe	1
露台 Balcony					
盆栽 Planter	1	戶外椅 Patio chair	2	咖啡檯 Coffee table	1
碟 Plate	2	餐勺 Spoon	2	餐叉 Fork	2

(e) 「準現樓入市禮遇」優惠
"Move-in Ready Cash Rebate" Benefit

「準現樓入市禮遇」優惠只是由達創集團有限公司(「如此聘用的人」)提供予買方。而無論在任何情況下，賣方無須因「準現樓入市禮遇」優惠所引發的任何事情負上任何責任。
This "Move-in Ready Cash Rebate" Benefit is provided by Gain Concept Holdings Limited (the “Person so Engaged”) and in no circumstances shall the Vendor be held liable for anything arising from or in connection with the "Move-in Ready Cash Rebate" Benefit.

首5名買方於2026年8月17日至2026年9月30期間(包括該兩日)藉簽署臨時買賣合約購買發展項目中任何指明住宅物業，並在成交時付清指明住宅物業的樓價餘額，買方將可獲賣方送出金額相當於港幣\$20,000的「準現樓入市禮遇」優惠，如此聘用的人會將該回贈直接用於支付部份買方依相關買賣合約應付之樓價餘款。

The first 5 Purchasers, who purchase any specified residential property in the Development by signing a Preliminary Agreement for Sale and Purchase between 17 August 2026 and 30 September 2026 (both dates inclusive) and settle the balance of purchase price of the specified residential property upon completion, will each be entitled to a "Move-in Ready Cash Rebate" Benefit offered by the Person So Engaged in the amount of HK\$20,000. The Person so Engaged will apply the Cash Rebate directly for part payment of the balance of purchase price payable by the Purchaser pursuant to the relevant ASPs.

該回贈為買方個人專有，買方無權轉讓或轉移該回贈或其任何部分予任何第三方。如買方於成交前轉售所購住宅物業予第三方，賣方有權即時終止取消或撤回該回贈。如有任何爭議，賣方的決定須為最終及對買方具有約束力。無論如此聘用的人是否有支付該回贈予買方，買方必須履行和遵守相關臨時合約及相關買賣合約內一切的條款與條件，並依其條款及條件完成相關指明住宅物業之買賣。

The Cash Rebate is personal and exclusive to such Purchaser(s) who shall have no right to assign or transfer the Cash Rebate or any part thereof to any third party. If the Purchaser shall sub-sell the purchased property to any third party before completion, the Person so Engaged shall have the right to forthwith cancel or revoke the Cash Rebate. In case of dispute, the Person so Engaged's decision shall be final and binding on the Purchaser. Whether or not the Person so Engaged pays the Cash Rebate to the Purchaser, the Purchaser shall still be obliged to perform and comply with all the terms and conditions of the relevant PASPs and the relevant ASPs and to complete the purchase of the relevant specified residential property in accordance with the terms and condition contained therein.

(4)(iv) 誰人負責支付買賣該項目中的指明住宅物業的有關律師費及印花稅

Who is liable to pay the solicitors' fees and stamp duty in connection with the sale and purchase of a specified residential property in the Development

- (i) 若買方亦聘用賣方之律師行為買方在本物業買賣之代表律師，賣方將承擔該律師行在處理正式合約及其後買方受益的轉讓契之律師費用。

If the Purchaser shall also instruct the Vendor's solicitors to act for him in respect of the purchase of the Property, the Vendor shall bear such solicitors' legal fees in respect of the Agreement and the subsequent Assignment in favour of the Purchaser.

- (ii) 若買方選擇另聘律師代表其買入本物業，則買賣雙方須各自負責其在有關正式合約及其後之轉讓契之律師費用。

If the Purchaser chooses to instruct his own solicitors to act for him in respect of the purchase of the Property, each of the Vendor and Purchaser shall pay his own solicitors' legal fees in respect of the Agreement and the subsequent Assignment.

- (iii) 買方律師有關處理、完成、釐印及登記給予買方的正式合約、按揭契(如有)及轉讓契所涉及的律師費用及雜項費用，全部由買方負責及支付。

All legal costs and disbursements of the Purchaser's solicitors of and incidental to the preparation, completion, stamping and registration of the Agreement, Mortgage (if any) and Assignment shall be borne and paid by the Purchaser.

- (iv) 有關臨時合約及/或買賣合約及/或轉讓契之所有印花稅(包括但不限於根據香港法例第 117 章《印花稅條例》可予徵收的從價印花稅及附加印花稅)，一概由買方負責支付。

All stamp duty (including without limitation any ad valorem stamp duty and additional stamp duty chargeable under the Stamp Duty Ordinance (Cap 117, Laws of Hong Kong)) payable on the PASP and/or the ASP and/or the subsequent Assignment shall be solely borne and paid by the Purchaser.

(4)(v) 買方須為就買賣該項目中的指明住宅物業簽立任何文件而支付的費用

Any charges that are payable by a Purchaser for execution of any document in relation to the sale and purchase of a specified residential property in the Development

一切製作、登記及完成公契及管理協議（「公契」）之費用及附於公契之圖則費用的適當分攤、指明住宅物業的業權契據及文件核證副本之費用、指明住宅物業的買賣合約及轉讓契之圖則費、指明住宅物業的按揭（如有）之律師及其他費用及代墊付費用及其他有關所購物業的買賣的文件的所有律師及其他費用，均由買方負責。所有查冊費、註冊費及其他雜項費用均須由買方承擔。
 The Purchaser shall bear and pay a due proportion of the costs for the preparation, registration and completion of the Deed of Mutual Covenant and Management Agreement (the “DMC”) and the plans attached to the DMC, all costs for preparing certified copies of title deeds and documents of the specified residential property, all plan fees for plans to be annexed to the ASP and the Assignment of the specified residential property, all legal and other costs and disbursements in respect of any mortgage (if any) in respect of the specified residential property and all legal costs and charges of any other documents relating to the sale and purchase of the specified residential property. All search fees, registration fees and other disbursements shall be borne by the Purchaser.

備註：
 Notes:

1. 根據香港金融管理局指引，銀行於計算按揭貸款成數時，必須先從樓價中扣除所有提供予買方就購買住宅物業而連帶獲得的全部現金回贈或其他形式的金錢獎賞或優惠（如有）；而有關還款能力之要求(包括但不限於供款與入息比率之上限)將按個別銀行及香港金融管理局不時公佈之指引而變更。詳情請向有關銀行查詢。
 According to Hong Kong Monetary Authority guidelines, the value of all cash rebates or other forms of monetary incentives or benefits (if any) made available to the Purchaser in connection with the purchase of a residential property will be deducted from the purchase price when calculating the loan-to-value ratio by the bank; and the relevant repayment ability requirement (including but not limited to the cap of debt servicing ratio) may vary from bank to bank themselves and according to the guidelines announced from time to time by Hong Kong Monetary Authority. For details, please enquire with the banks.
2. 所有就購買該發展項目中的指明住宅物業而可能連帶獲得的任何贈品、財務優惠或利益均只提供予臨時合約中訂明的一手買方及不可轉讓。
 All of the gift, financial advantage or benefit that may be made available in connection with the purchase of a specified residential property in the Development are offered to first-hand Purchaser as specified in the PASP only and shall not be transferable.

3. 如買方希望更改支付條款，須於買方簽署正式合約後但不遲於買方簽署買賣合約後的 180 日內向賣方提出申請，並須向賣方繳付手續費 \$10,000 及承擔有關法律費用及雜費(如有)。賣方對任何申請更改支付條款的批准與否有最終決定權。
- If the Purchaser wishes to change the terms of payment, the Purchaser shall apply to the Vendor to change the terms of payment after the date of the Purchaser's signing of the ASP but not later than 180 days after the date of the Purchaser's signing of the ASP, and pay a handling fee of \$10,000 to the Vendor and the Purchaser shall bear all related legal costs and disbursements (if any). The approval or disapproval of the application for any change of the terms of payment is subject to the final decision of the Vendor.

- (5) 賣方已委任地產代理在發展項目中的指明住宅物業的出售過程中行事：

The Vendor has appointed estate agents to act in the sale of any specified residential property in the Development:

賣方委任的代理：

Agent appointed by the Vendor:

建灝地產代理有限公司 K&K Real Estate Agency Limited

請注意：任何人可委任任何地產代理在購買該項目中的指明住宅物業的過程中行事，但亦可以不委任任何地產代理。

Please note that a person may appoint any estate agent to act in the purchase of any specified residential property in the development. Also, that person does not necessarily have to appoint any estate agent.

- (6) 賣方就發展項目指定的互聯網網站的網址為：www.fotoplus.com.hk

The address of the website designated by the Vendor for the Development is: www.fotoplus.com.hk